
                
 
 
 
    
 Jaarverslag Stichting Bewoners Adviesorgaan Rentree (BAR)  - 2022 
 
Het BAR werd in 2009 opgericht als een vertegenwoordiging van de huurders van woningcorporatie 
Rentree. Het BAR is op beleidsniveau (namens de huurders) de gesprekspartner van Rentree.  
 
Het BAR is sinds februari 2018 een stichting geworden. In de samenwerkingsovereenkomst is 
afgesproken dat het BAR alle huurders van Rentree zo goed mogelijk vertegenwoordigd. Dit doet zij 
door zoveel mogelijk contact te houden met de huurders. 
 
Vanwege corona kon het BAR in 2021 en 2022 geen nieuwjaarsreceptie organiseren. Na de lockdown in 
2022 besloot het BAR daarom op donderdag 12 mei een voorjaarsborrel te organiseren. Speciale gast 
daarbij was Pamela van den Berg van de gemeente Deventer. Zij hield een presentatie over de 
duurzaamheidsambities van de gemeente en warmtetransitie. De avond werd bezocht door 25 mensen, 
waaronder huurders, medewerkers van Rentree en de BAR leden.  
 
In 2022 hebben Rentree en het BAR 8 keer overleg gehad, waarvan 1 keer met de Raad van 
Commissarissen. Voorafgaand aan de vergadering met Rentree heeft het BAR intern vergaderd om dit 
overleg voor te bereiden en om standpunten te bepalen. Daarnaast was er een vergadering in klein 
comité over het jaarverslag van Rentree. 

 
Onderwerpen van gesprek waren onder andere: 

• herbenoeming van de huurderscommissaris in de RvC, de heer E. Karharman 
(instemmingsaanvraag) 

• jaarrapportage Woonkeus 
• de klanttevredenheid 
• de tarieven van de fondsen (adviesaanvraag) 
• huurverhoging 2022 (adviesaanvraag) 
• het jaarverslag 2020 van de Klachtenadviescommissie (KLAC) 
• wonen boven Rentree 
• het bod aan de gemeente en de prestatieafspraken voor 2023 
• uitbreiding aanbod zonnepanelen grondgebonden woningen (instemmingsaanvraag) 
• proces landelijke woonruimteverdeling 
• update vastgoedstrategie (adviesaanvraag) 
• tussenvoorziening AZC Schalkhaar 
• elektrisch koken 
• het jaarplan 2022 van Rentree, inclusief de meerjarenbegroting 
• begroting 2022 van het BAR 

Naast de overlegvergaderingen is het BAR ook actief betrokken geweest bij de totstandkoming van de 
prestatieafspraken 2023. In het voorjaar werd dit afgetrapt door een themamiddag ‘visie op wonen en 
wijken’. De uitkomsten van deze middag boden uitgangspunten voor prioritering in het bod voor de 



prestatieafspraken. In november zijn door alle partijen, waaronder het BAR en Rentree handtekeningen 
gezet onder de definitieve prestatieafspraken. 
 
Scholing 
Ook in 2022 heeft het BAR scholing gevolgd. Een aantal BAR leden nam deel aan het ABCD festival op 
vrijdag 3 juni. Thema was werken aan sterkte wijken en veerkrachtige gemeenschappen. Hoe zet je de 
collectieve kracht van buurtbewoners in.  
Daarnaast werd door het BAR deelgenomen aan: 

• een 5-delige online collegereeks oriëntatie volkshuisvesting 

• online webinars over leefbaarheid, de leefbare buurt en de Miljoenennota (en wat dat betekent 
voor huurders) 

 
Samenstelling BAR 
In 2022 zijn er pogingen gedaan nieuwe BAR leden te werven uit de Rivierenwijk en de Vijfhoek. Er 
meldde 1 belangstellende zich aan uit de Vijfhoek. Zij woonde een vergadering van het BAR bij, maar 
besloot toch niet aan te haken.  
Het BAR denkt erover na om een vertegenwoordiging uit alle wijken los te laten.  
 
Op dit moment bestaat het BAR uit 7 leden: 

• Anika van Lente (Voorstad-West)  

• Henk Kelder (Voorstad-Centrum) 

• Elly Schiphorst (Colmschate-Zuid) 

• Monique Kuiper (Noordenbergkwartier) 

• Arend de Korte (De Hoven) 

• Gerda Brugman (Voorstad-Oost) 

• Hetty Odenthal (Zandweerd) 
 
 
 
 


